

## 公開資訊觀測站精華版

本資料由 (上市公司) 2428 興勤 公司提供

序號	1	發言日期	113/01/25	發言時間	10:38:24
發言人	洪玉芳	發言人職稱	財務部經理	發言人電話	07-5577660
主旨	澄清經濟日報報導				
符合條款	第 51 款	事實發生日	113/01/25		
說明	<p>1. 事實發生日: 113/01/25</p> <p>2. 公司名稱: 興勤電子工業股份有限公司</p> <p>3. 與公司關係(請輸入本公司或子公司): 本公司</p> <p>4. 相互持股比例: 不適用</p> <p>5. 傳播媒體名稱: 經濟日報</p> <p>6. 報導內容: 興勤強調... 去年仍可望賺逾一個股本...</p> <p>7. 發生緣由: 大眾傳播媒體報導</p> <p>8. 因應措施: 有關預測性報導係屬媒體臆測, 本公司之營運資訊, 應以公開資訊觀測站公告訊息為準。</p> <p>9. 其他應敘明事項: 無。</p>				

以上資料均由各公司依發言當時所屬市場別之規定申報後, 由本系統對外公佈, 資料如有虛偽不實, 均由該公司負責。

## Historical Information

Provided by: THINKING ELECTRONIC INDUSTRIAL CO., LTD

SEQ\_NO 1 Date of announcement 2024/01/25 Time of announcement 10:40:42

Subject Clarification of media report

Date of events 2024/01/25 To which item it meets paragraph 51

Statement

- 1.Date of occurrence of the event:2024/01/25
- 2.Company name:Thinking Electronic Industrial Co., Ltd.
- 3.Relationship with the Company (please enter "the company itself" or "subsidiaries"):the company itself
- 4.Reciprocal shareholding percentage:N/A
- 5.Name of the reporting media:Economic Daily News
- 6.Content of the report:THINKING emphasizes that there is still an expectation of achieving earnings per share growth exceeding one share capital for the previous fiscal year.
- 7.Cause of occurrence:Mass media reporting
- 8.Countermeasures:Content of the report was speculation of the press and institutional investors. Business operation information of THINKING shall be based on official announcements on Market Observation Post System (MOPS).
- 9.Any other matters that need to be specified:None